
 
 
Aan:    College van B&W te Hengelo  
Per email:  raadsgriffie@hengelo.nl 
Datum:    30 juni 2023 
Betreft:    Ondersteuning huisvesting voor Hengelose huisartsen  
 
 
 
Geachte College, 
 
Op 27 juni jl. heeft de raad een informeel gesprek gevoerd met vertegenwoordigers van de Hengelose 
huisartsen en SHT-THOON. Tijdens deze bijeenkomst gaven de huisartsen uit Hengelo hun visie op de toekomst 
van de huisartsenzorg en de spoedpost in deze gemeente. Onze fractie vond het gesprek open en waardevol. 
Het was goed om te horen dat de huisartsen de dialoog met de gemeente waarderen.  
 
Tijdens het gesprek is er ook gesproken over de uitdagingen die onze Hengelose huisartsen ervaren. 
Onderwerpen als werkdruk, de opkomst van commerciële huisartsenzorg en de huisvestingsproblematiek 
kwamen in het gesprek op tafel. De fractie van de PvdA deelt de zorg van huisartsen over de opkomst van 
commerciële huisartsenpraktijken, het was goed om te horen dat er in Hengelo geen commerciële aanbieders 
zijn gevestigd.  
 
In het gesprek hebben we ook stilgestaan bij de huisvesting van huisartsen en de mogelijke ondersteuning die 
we als gemeente Hengelo hierin zouden kunnen bieden. Een goede structuur van huisartsen in onze stad is wat 
ons betreft een belangrijk onderdeel van een sociale en leefbare stad. Inwoners moeten er op kunnen 
vertrouwen dat zij toegang hebben tot huisartsenzorg en dat deze bereikbaar is. Hiervoor is wat ons betreft 
passende huisvesting in onze wijken een wezenlijke voorwaarde.  
 
Namens onze fractie stellen we daarom graag de volgende vragen aan het College: 
 

1. Is het College het met ons eens dat de gemeente Hengelo een rol heeft bij het faciliteren van 
huisvesting van huisartsen?  

2. Op welke wijze ondersteund het College de Hengelose huisartsen bij het huisvestingsvraagstuk? Zoekt 
het College hier de samenwerking met de overige gemeenten in Twente? 

3. Mocht het College binnen de door de raad gestelde kaders niet verder komen met de ondersteuning 
van huisvesting van huisartsen, is zij dan bereid hierover met de raad het gesprek aan te willen gaan?  

 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Vincent ten Voorde 
Fractie PvdA Hengelo 
 
 


